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                                                      PROCES-VERBAL 
privind lucrările şedinţei extraordinare  

a Consiliului Local al Sectorului 1  
convocate de îndată pentru  

data de 26 aprilie 2023, ora 16:00 

Nr. 14 din data de 24.05.2023 

 

Plecând de la prevederile  art. 134 alin. (7) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind 
Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, consemnăm: 

Şedinţa a fost convocată de către grupul consilierilor locali PNL și grupul consilierilor locali 
PSD ai Consiliului local al Sectorului 1 prin solicitarea înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului 
București sub nr. 25254/26.04.2023 și la Serviciul Tehnică Legislativă, Secretariat și Arhivă sub nr. 
K/1151/26.04.2023. Ținând seama de prevederile art. 133 alin. (2) lit. b), coroborat cu art. 134 alin. 
(1) lit. b), alin (4) și art. 135 din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare, ședința a fost convocată pentru data de 26.04.2023, ora 
16:00, cu următoarele proiecte pe Ordinea de zi: 

Descărcarea Procesului-verbal nr.11 privind lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Local 
al Sectorului 1 din data de 28.03.2023. 

Descărcarea Procesului-verbal nr.12 privind lucrările şedinţei extraordinare a Consiliului 
Local al Sectorului 1 convocată de îndată în data de 03.04.2023 

1. Proiect de hotărâre (K2-107/20.04.2023) privind aprobarea participăriii Sectorului 1 al 

Municipiului București la ”Programul privind casarea autovehiculelor uzate” 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lucrărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2) 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
 

2. Proiect de hotarâre (K2-109/21.04.2023) privind modificarea Hotarârii Consiliului local 

sector 1 nr. 198/19.12.2022 privind aprobarea documentației tehnico-economici ai obiectivului 

de investiții ”Proiectarea, montarea și punerea în funcțiune a 700 de stații de reîncărcare în 

Sectorul 1 al Municipiului București” în vederea depunerii cererii de finanțare prin A.F.M. – 

Programul privind dezvoltarea infrastructurii de reîncărcare pentru vehicule electrice și/sau 

hibrid plug-in în localități, prin instalarea de stații de reîncărare cu putere normală -sesiune 

14.11.2022 – 23.12.2022/epuizarea bugetului 

Inițiator- Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 
Comisii: 
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- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

3. Proiect de hotărâre (K2–098/10.04.2023) privind alegerea președintelui de ședință  pentru o 

perioadă de 3 luni. 

Inițiator – Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 
Comisii : 

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
 

La ședință au participat: consilieri locali ai Sectorului 1, doamna Mirona-Giorgiana 
Mureșan - Secretarul General al Sectorului 1. 

La deschiderea ședinței și-au înregistrat prezența în evidența ținută de Secretarul General al 
Sectorului 1  25 consilieri locali, din 27 de consilieri locali în funcție, dintre care domnul Bârgău 
Marian-Aurelian, doamna Cășvean Cătălina, doamna Halaț Iulia Luminița, doamna Raluca-
Nicoleta Haliț, domnul Geanin-Georgian Jurubiță, doamna Otilia Sorete-Arbore, domnul Remus-
Cătălin Șerban, domnul Vicol Ned au fost prezenți online. Au lipsit doamna Grigorescu Alina-
Cristina, domnul Ciungu Daniel-Constantin. 

Potrivit prevederilor art. 134 alin. (2) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, cu modificările și completările ulterioare, convocarea Consiliului Local s-a realizat în 
scris, prin intermediul Secretarului General al Sectorului 1, respectiv de către Serviciul Tehnică 
Legislativă, Secretariat și Arhivă, cu atribuţii în acest sens, în data de 26.04.2023, invitaţia la 
şedinţă precizând data, ora şi locul desfăşurării acesteia. Odată cu notificarea convocării, prin 
intermediul serviciilor de poștă electronică (e-mail), a fost pusă la dispoziţia consilierilor locali 
documentația proiectelor de hotărâre înscrise pe ordinea de zi, dovada fiind anexată prezentului 
document. Convocatorul, înregistrat la Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 
25254/26.04.2023 și la Serviciul Tehnică Legislativă, Secretariat și Arhivă sub nr. 
K/1151/26.04.2023, precum și proiectul de hotărâre pus în dezbatere în ședință au fost aduse la 
cunoştinţă publică prin afişare la sediul instituţiei şi pe site-ul instituţiei.  

Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan-Secretar General al Sectorului 1: ... De către consilierii 
locali ai grupurilor PSD și PNL, prin documentul numărul 25254 din 26/04/2023 cu număr de 
înregistrare la Secretariatul General K/1151 din 26/04/2023 cu respectarea tuturor procedurilor 
legale și comunicarea către consilierii locali a materialelor de ședință prin intermediu serviciilor de 
poștă electronică, cât și prin publicarea pe site-ul instituției. Din verificarea materialului transmis 
rezultă că a fost motivată urgență în conformitate cu dispoziția articolului 134, aliniatul 4 din 
Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 prinvind Codul administrativ. În conformitate cu prevederile 
articolului 243, aliniatul I, litera j din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind 
Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, am să efectuez apelul nominal al 
consilierilor locali în ordinea alfabetică, după cum urmează:  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mă iertați un pic. Înțeleg că nu se aude în 
online!? Sunt colegi care au probleme în online? Vă rog să îmi scrieți mie! 
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Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan-Secretar General al Sectorului 1: Procedăm la apelul 
nominal: domnul Bârgău Marian-Aurelian.  
Domnul Marian-Aurelian Bârgău (online): Prezent.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan-Secretar General al Sectorului 1: Domnul Caraian 
Alberto Iosif, doamna Cășvean Cătălina?  
Doamna Cătălina Cășvean (online): Prezent.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan-Secretar General al Sectorului 1: Domnul Chirvasă 
Viorel-Daniel?  
Domnul Viorel-Daniel Chirvasă: Prezent.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan-Secretar General al Sectorului 1: Domnul Ciungu 
Daniel-Constantin, domnul Drăgușin Laurențiu?  
Domnul Laurențiu Drăgușin: Prezent.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan-Secretar General al Sectorului 1: Domnul Gheorghe 
Dinu-Nicolae, domnul Gheorghe Dinu-Nicolae, Grigorescu Alina-Cristina? Doamna Halaț Iulia- 
Luminița?  
Doamna Iulia-Luminița Halaț (online): Prezent. M-ați auzit da? Mulțumesc frumos.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan-Secretar General al Sectorului 1: Am notat, mulțumim. 
Doamna Haliț Raluca-Nicoleta?  
Doamna Raluca-Nicoleta Haliț ( online): Prezentă.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan-Secretar General al Sectorului 1: Doamna Iacob Oana?  
Doamna Oana Iacob: Prezent.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan-Secretar General al Sectorului 1: Domnul Iordan Florea?  
Domnul Florea Iordan: Prezent.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan-Secretar General al Sectorului 1: Domnul Jurubiță 
Geanin Georgian?  
Domnul Geanin-Georgian Jurubiță (online): Prezent, mulțumesc.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan-Secretar General al Sectorului 1: Doamna Miloș-Olteanu 
Iuliana-Dorina?  
Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu: Prezent.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan-Secretar General al Sectorului 1: Domnul Nicolaescu 
Andrei Cristian?  
Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Prezent. Mulțumesc.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan-Secretar General al Sectorului 1: Domnul Oianu Adrian-
Viorel?  
Domnul Adrian-Viorel Oianu: Prezent.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan-Secretar General al Sectorului 1: Domnul Ozata Alev-
Burhan?  
Domnul Alev-Burhan Ozata: Prezent.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan-Secretar General al Sectorului 1: Domnul Păiuși Oliver 
Leon?  
Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Prezent.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan-Secretar General al Sectorului 1: Domnul Podaru Dan-
Niculae?  
Domnul Dan-Niculae Podaru: Prezent.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan-Secretar General al Sectorului 1: Popa Daniela?  
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Prezentă.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan-Secretar General al Sectorului 1: Doamna Porumb 
Ramona?  
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Prezentă.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan-Secretar General al Sectorului 1: Doamna Regalia 
Ruxandra Eugenia? Absent, o notăm în acest moment. Doamna Sorete-Arbore Otilia?  
Doamna Otilia Sorete-Arbore (online): Prezentă.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan-Secretar General al Sectorului 1: Domnul Șerban Remus 
Cătălin ?  
Domnul Remus-Cătălin Șerban (online): Prezent.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan-Secretar General al Sectorului 1: Dacă puteți să mai 
repetați, vă rugăm, domnul Șerban Remus Cătălin?  
Domnul Remus-Cătălin Șerban (online): Prezent (se aude slab).  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan-Secretar General al Sectorului 1: Când vă puteți conecta, 
vă rugăm să interveniți. Domnul Tudose Cristian Adrian?  
Domnul Cristian-Adrian Tudose: Prezent.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan-Secretar General al Sectorului 1: Domnul Țîră Daniel?  
Domnul Daniel Țîră: Prezent.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan-Secretar General al Sectorului 1: Domnul Ned Vicol?  
Domnul Ned Vicol (online): Prezent. Mă auziți?  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan-Secretar General al Sectorului 1: Am notat. Domnul 
Șerban Remus Cătălin, dacă ne auziți?  
Domnul Remus-Cătălin Șerban (online): Prezent, eu vă aud foarte bine (se aude slab). La 
momentul acesta reluăm apelul cu privire la domnul consilier Caraian Arberto Iosif, doamna 
Regalia Ruxandra Eugenia?  
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Sunt și eu, prezent, Dinu Gheorghe!  
Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Prezent.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan-Secretar General al Sectorului 1: Și domnul Șerban 
Remus Cătălin dacă ne auziți?  
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Da și m-ați auzit și pe mine, Dinu Gheorghe?  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan-Secretar General al Sectorului 1: Deci domnul Șerban nu 
răspunde. Domnul Dinu Gheorghe?  
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Prezent.  
Doamna Otilia Sorete-Arbore (online): Domnul Șerban este prezent. A zis prezent de vreo 4 ori 
până acum!  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan-Secretar General al Sectorului 1: Având în vedere 
prezența unui număr de 24 de consilieri din numărul total de 27 de consilieri în funcție constat 
îndeplinite prevederile articolul 137 din Ordonanța de urgență a Guvernului 57/2019 privind Codul 
administrativ cu modificările și completarile ulterioare cu privire la cvorumul necesar pentru 
desfășurarea legală a ședinței extraordinare de îndată convocată de către domnii consilieri ai PSD și 
PNL, cu prevederile articolului 138, aliniatul 15 din Ordonanța Guvernului. Îmi cer scuze, avem... 
Avem o problemă cu sunetul.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Deci în acest moment e și domnul... Iertați-mă, vă 
rog și domnul Caraian și domnul Șerban. Domnul Caraian pe dumneavoastră nu vă auzim, domnul 
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Șerban v-am auzit vă rog închideți da, mulțumim, am auzit domnul Caraian cred că n-aveți 
microfonul deschis. În fine era pe ecran.... da gata, iertați-mă!  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan-Secretar General al Sectorului 1: Bun, atunci modificăm 
prezența, un număr de 25 de consilieri din numărul total de 27 în funcție, în măsura în care domnul 
Caraian Alberto Iosif ne va răspunde la apel, vom modifica prezența pe parcursul ședinței. Da, este 
a fost considerat ca fiind prezent. Deci la momentul acesta avem un număr de 25 de consilieri 
prezenți într-un total de 27, în conformitate cu prevederile articolului 138, aliniatul 15 din 
Ordonanța de Urgență a Guvernului numărul 57/2019 privind codul administrativ cu modificările și 
completările ulterior supun spre aprobare...  
Domnul Viorel-Daniel Chirvasă: Daniela, să-mi dai și mie cuvântul de la început.  
Domnul Alberto-Iosif Caraian (online): Nu știu dacă s-aude, dar sunt și eu prezent. Caraian 
mulțumesc.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Avem o mică problemă tehnică. Nu funcționează 
sistemul și nici nu pot să dau drumul la vot sau să votez.  
Domnul Alberto-Iosif Caraian (online): Doamna Președinte sunt Caraian dacă mă aud?  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Cine e Caraian încă o dată.... Deci văd că e online 
domnul Caraian, doamna Grigorescu.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan-Secretar General al Sectorului 1: Bun, refacem apelul 
domnilor consilieri care în prezent sunt conectați în online, domnul Bârgău Marian Aurelian. 
Domnul Bârgău Marian Aurelian, domnul Caraian Alberto Iosif?  
Domnul Alberto-Iosif Caraian (online): Prezentm prezent, mă aud?  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan-Secretar General al Sectorului 1: Doamna Cășvean 
Cătălina?  
Doamna Cătălina Cășvean (online): Prezent.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan-Secretar General al Sectorului 1: Domnul Gheorghe 
Dinu-Nicolae? Facem apelul doar pentru online. Facem doar pentru online la momentul acesta, 
domnul Gheorghe Dinu Nicolae?  
Domnul Alberto-Iosif Caraian (online): Prezent dacă m-aud? Prezent Caraian, dacă s-aude, vă 
rog.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan-Secretar General al Sectorului 1: Da. Am notat prezența. 
Domnul Gheorghe Dinu Nicolae? Doamna Halaț Iulia-Luminița?  
Doamna Iulia-Luminița Halaț (online): M-ați auzit sper, da!?  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan-Secretar General al Sectorului 1: Doamna Haliț Raluca-
Nicoleta?  
Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (online): Prezentă.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan-Secretar General al Sectorului 1: Domnul Jurubiță 
Geanin Georgian? Doamna Sorete Arbore Otilia?  
Doamna Otilia Sorete-Arbore (online): Prezentă.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan-Secretar General al Sectorului 1: Domnul Șerban Remus 
Cătălin?  
Domnul Remus-Cătălin Șerban (online): Prezent. Mă auziți?  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan-Secretar General al Sectorului 1: Da, am notat prezența. 
Și domnul Vicol Ned? Domnul Vicol Ned? Revenim cu domnul Bârgău Marian Aurelian. 
Domnul Ned Vicol (online): Prezent, mă auziți?  
Domnul Marian-Aurelian Bârgău (online): Prezent.  
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Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan-Secretar General al Sectorului 1: În această situație, 
prezența se menține aceeași, respectiv un număr de 25 de consilieri locali din 27, în conformitate cu 
prevederile articolului 138, aliniatul 15 din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind 
Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare. Supun spre aprobare și descărcare, 
având în vedere și convocarea și ordinea de zi a ședinței convocată de îndată de grupul de consilieri 
locali, Procesul-verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 28/03/2023 comunicat de 
dumneavoastră de la secretariat prin poștă electronică. Recomunicat de fapt astăzi, 26 aprilie, dacă 
aveți obiecțiuni sau observații pe marginea acestui proces-verbal, am să vă rog să vi-le exprimați. 
Dacă nu există obiecțiunii sau observații, am să vă rog să votați pentru descărcarea acestui proces-
verbal. Așteptăm și votul electronic.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da și eu am o mențiune... domnul Chirvasă...?  
Domnul Viorel-Daniel Chirvasă: Nimeni, nimic, numai..  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Eu am o mențiune pentru că nu s-a consemnat, 
deși am spus din ședința din 28 februarie. Repet, se diminuează cheltuielile de funcționare cu suma 
de 2.200.000 lei din capitolul 740250 Protecția mediului- Poliția Locală. Sper ca de data aceasta 
domnul director de la Economic să ia în considerare și să se consemneze în procesul-verbal. 
Mulțumesc, o să dau drumul la vot.  
Domnul Geanin Georgian Jurubiță (online): Bună ziua. Prezent și Jurubiță nu s-a auzit în  
online. M -auziți?  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da, da. Mulțumim da. Vă rog să votați. Domnul 
Șerban, doamna Cășvean, domnul Dinu. O să opresc votul, așa și avem 25 de voturi pentru. 
Procesul verbal a fost descărcat. Mulțumesc trecem la... 
 

Procesul-verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 28/03/2023 

a fost descărcat cu 25 de voturi pentru – 25 consilieri locali prezenți 

  

Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan-Secretar General al Sectorului 1: Vom continua cu 
Procesul-verbal al ședinței extraordinare de în dată a Consiliului Local din data de 03/04/2023 
comunicat către dumneavoastră de la secretariat prin poștă electronică. Dacă aveți obiecțiuni, sau 
observații pe marginea acestui proces-verbal, vă rugăm să vi-le exprimați. Dacă nu există, vă rog să 
votați. Descărcare a Procesului-verbal al ședinței din 03/04/2023. Așteptăm și votul din online.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință:Votați vă rog descărcar a Procesului-verbal din 
data de 3 aprilie 2023. Domnul Jurubiță dacă ne auziți? Mulțumesc. 26 de consilieri (22 pentru 4 
Abțineri) din 27 de consilieri, Procesul-verbal a fost descărcat.  
 

Procesul-verbal al ședinței extraordinare a Consiliului Local din data de 03/04/2023 a fost 

descărcat cu 22 de voturi pentru 4 abțineri  

– 26 consilieri locali prezenți 

 
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan-Secretar General al Sectorului 1: Doamna președintă va 
trebui să reluăm prezența cu domnul Ciungu Daniel, dacă ne auziți!? Domnul Ciungu?  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Nu, nu este conectat. Trecem mai departe. Nu e 
conectat. Nu 26. În acest moment lipsește doar domnul Ciungu. Au votat toți. A intrat doamna 
Grigorescu, domnul Dinu. Au votat toți. Am văzut aici.  
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Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan-Secretar General al Sectorului 1: Vă predau lucrările 
ședinței.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc, o să trecem la aprobarea ordinii de 
zi. Vă rog să votați, Aprobarea ordinii de zi domnul Dinu, domnul Jurubiță. Aprobarea ordinii de zi, 
vă rog să votați. 26 de voturi pentru ordinea de zi a fost aprobată în unanimitate. Mulțumesc.  
 

Ordinea de zi a fost aprobată în unanimitate cu 26 de voturi pentru  

– 26 consilieri locali prezenți 

 
Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Mulțumesc, da.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Domnul Păiuși?  
Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Doamna președinte, solicit să 
supunem o Suplimentare a ordinii de zi cu Proiectul privind modificarea Hotărârii Consiliul Local 
al Sectorului 1 nr. 32 din 28/03/2023 privind Aprobarea bugetului general centralizat al 
subdiviziuni administrativ-teritoriale Sectorul 1 al municipiului București pe anul 2023. Vă rog să 
supunem aprobarea pe suplimentarea ordinii de zi. Mulțumesc.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc o să supun la vot propunerea 
domnului Păiuși, deși în acest moment noi nu avem toate informațiile, nu știm ce s-a transmis și așa 
cum a scris și doamna secretar general Mirona-Giorgiana Mureșan, așteptăm răspunsul Prefecturii 
să se pronunțe pe acest subiect. Vă rog domnul Chirvasă.  
Domnul Viorel-Daniel Chirvasă: Doamna Secretar, vă rog frumos să mai citiți o dată articolul de 
134 litera aliniatul 4 din Codul administrativ. Vă rog frumos, dacă se poate, dacă se poate nu vă 
aud?  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Stați un pic să-i dau microfonul, o clipă.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan-Secretar General al Sectorului 1: În caz de forță majoră 
și sau maximă urgență pentru rezolvarea intereselor locuitorilor comunei, ai orașului sau ai 
municipiului, subdiviziunii administrativ-teritoriale ori în alte situații stabilite de regulamentul de 
organizare și funcționare al Consiliului Local, convocarea acestuia pentru ședință extraordinară, 
prin excepție de la prevederile aliniatului trei, litera b, se face de îndată.  
Domnul Viorel-Daniel Chirvasă: Da, cumva? Vreau să vă întreb și pe domnul Păiuși și pe 
dumneavoastră, evenimentul este extern și imprevizibil? Vă întreb și pe dumneavoastră și pe 
doamna Secretar, evenimentul la care am ajuns astăzi cu votarea bugetului este extern și 
imprevizibil? Vă rog frumos să îmi răspundeți.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan-Secretar General al Sectorului 1: Motivele date de către 
articolul 134, aliniatul 4 din Codul administrativ sunt cazurile de forță majoră și sau maximă 
urgență, adică sunt două cazuri clar și expres limitativ prevăzute. Adică pot să fie întrunite ambele 
sau doar unul dintre aceste două cazuri pentru a justifica urgența?  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ok ! Deci... 
Domnul Viorel-Daniel Chirvasă: Două secunde. Putea fi evitat acest eveniment dacă 
dumneavoastră, aparatul, doamna primar erau mai diligenți. Vreau să îmi răspundeți vă rog frumos, 
dacă puteți, domnul Păiuși sau doamna Secretar diligențe, adică făceau mai demult.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Lăsați că înțeleg dumnealor să răspundă concrect.  
Domnul Viorel-Daniel Chirvasă =: Să răspundă concret.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da sau nu.  
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Domnul Viorel-Daniel Chirvasă: Da sau nu îmi spuneți da sau nu, doamna Secretar dacă nu știți. 
Deci putea fi evitat acest eveniment dacă dumneavoastră, aparatul primarului, domnul viceprimar, 
doamna primar erați mai diligenți? Nu vă aud, nu vă aud.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog, vă dau microfonul... domnul... Doamna 
Mureșan, vă rog închideți.  
Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Domnule Chirvasă? Toată această 
situație, absolut această situație în care ne aflăm acum da, depinde și a depins de votul Consiliul 
Local, de amendamentele aduse aici în fața dumneavoastră și votate de către dumneavoastră. Nu e 
nimic în plus, nimic în minus. Toate aceste lucruri și situația în care ne aflăm acum cu bugetul este 
generată de cele 26 de amendamente. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Toată această situație, de ce nu sunteți corect 
domnul Păiuși? Haideți, dacă vreți, începem dezbaterea pe buget acum. Toate aceste amendamente 
au fost votate, aprobat în unanimitate acest proiect. Dar doamna Armand a trimis, modificat prin 
adresa A/727  din 07/04/2023. Înțeleg că ieri ați trimis din nou, nu ni s-a răspuns la nicio.... ce am 
cerut, ce am solicitat noi. La nicio întrebare, la nicio solicitare de clarificări, la nimic nu ați răspuns. 
Vă solicit eu acum să răspundeți acum.  
Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Vă rog...  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ați făcut plăți în această perioadă? De la votul pe 
buget de pe 28 martie până în prezent?  
Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Pai trebuie să întrebați aparatul de 
specialitate!  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: I-am întrebat de zile întregi!  
Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Ce v-au răspuns?  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Nu știm, dumneavoastră sunteți responsabil. 
Chemați directorul economic să ne răspundă. S-au făcut plăți? Întrebați directorul economic dacă s-
au făcut. Păi chemați directorul economic să ne răspundă.  
Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Îl chemăm și-l întrebăm.  
Domnul Viorel-Daniel Chirvasă: Da, vă rog frumos să vină în sală directorul economic.   
Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Bineînțeles până vine în sală supuneți 
atât ce v-am rugat.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Supun la vot propunerea domnului Păiuși, dar 
rămâne discuția deschisă pentru că trebuie să clarificăm.  
Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Rămâne discuția deschisă. Eu îl chem 
pe domnul director.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Chemați-l pe domnul director.  
Domnul Viorel-Daniel Chirvasă: Să nu vină, cum a venit și cel de la ADP. Directorul economic 
de la ADP.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog să votați propunerea domnului Păiuși. 
Această situație ea a  generat-o, exclusiv primarul Armand. A mers din faptă penală în faptă penală 
și noi nu vom fi părtași la așa ceva. Am dat de la început toate soluțiile legale. Proiectul de buget 
trebuia transmis exact așa cum s-a votat în consiliu și ulterior puteam face o rectificare bugetară. N-
ați fost prezenți directorii din toată, din toată această instituție, din aparat, inițiatorul n-a fost 
prezent, n-ați comunicat nimic și aveți pretenția ca noi să fim părtași la faptele voastre penale. Să vă 
fie rușine tuturor! Abuz domnul Păiuși pentru că mă puneați să vă scot castanele cu mâna mea. Asta 
înseamnă domnul Păiuși, buget fals, ăsta înseamnă buget fals, ce ați făcut dumneavoastră acum. 
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Veți răspunde penal pentru toate ceste fapte. Avem așa, 11 voturi pentru, 4 abțineri, 11 împotrivă. 
Așadar, propunerea nu a fost aprobată. Domnule director, dacă tot ați venit, puteți...  
 

Propunerea domnului Păiuși Oliver Leon ” Suplimentarea ordinii de zi cu Proiectul privind 

modificarea hotărârii Consiliul Local al Sectorului 1 nr. 32 din 28/03/2023 privind Aprobarea 

bugetului general centralizat al subdiviziuni administrativ-teritoriale Sectorul 1 al municipiului 

București pe anul 2023”  a fost respinsă cu 11 de voturi pentru 4 abțineri, 11 împotrivă 

 – 26 consilieri locali prezenți 

 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vorbiți la microfonul meu. Ați făcut plăți în 
această perioadă de la data aprobării hotărârii de consiliu din data de 28/03/2023 până în prezent?  
Domnul Petre Marius - Director Economic: S-au făcut plăți, ca și până acum, în limita 1/12 din 
bugetul anului anterior. Având în vedere că în acest moment bugetul aprobat de consiliu nu este 
unul valid, am încercat să-l încarc la Ministerul de Finanțe și nu se poate.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog să dacă ne puteți trimite în cursul zilei de 
astăzi și mâine cel târziu situația plăților pe care le-ați făcut. Mulțumesc, nu mai am întrebări, 
trecem la următorul proiect. Să transmiteți tuturor consilierilor. Da, doamna Secretar, imediat vă 
dau cuvântul. Votul l-am anunțat, rezultatul votului. Solicitați...  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan-Secretar General al Sectorului 1: Aș vrea să vă aduc la 
cunoștință că Instituția Prefectului la acest moment ne-a comunicat 3 adrese înregistrate cu 
numerele 6561/ P din 21/04/2023; 6561 /P din 21/04/2023 de fapt aceleași numere, adresanții fiind 
diferiți. Soluția găsită de către instituția prefectului pentru a ieși din această situație de criză este de 
integrare a tuturor amendamentelor în hotărârea astfel cum sau în documentul astfel cum el a fost 
aprobat în Ședința Consiliului Local din data de 28 martie și comunicat Instituției Prefectului pe 
data de 7 aprilie și reexaminarea acestei hotărâri în sensul de a identifica ce amendamente sunt 
aplicabile și ce amendamente nu sunt, nu au aplicabilitate în bugetul general consolidat. Aceste 
adrese vor ajunge în atenția președintelui Consiliului Local, prin președintele de ședință și în atenția 
doamnei primar, respectiv a Secretarului general.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Noi nu le-am văzut până în acest moment 
adresele sunt trimise din data de 21, dar noi nu le-am primit.  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan-Secretar General al Sectorului 1: Îmi cer scuze, adresa în 
atenția președintelui de ședință a fost comunicată odată cu proiectul K2-112... 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Când, doamna Secretar?  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan-Secretar General al Sectorului 1: În această seară, aseară, 
pardon, la ora 23:31 când s-a făcut convocarea de îndată în ședință extraordinară a Consiliului 
Local. Documentul însoțește proiectul de modificare și este fundamentat pe această adresă. Ea este 
prevăzută în preambulul proiectului de modificare cu numărul K2- 112.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă mulțumesc. Deci noi am primit convocarea 
azi noapte aproape la ora 12:00 și voiam să vă întreb doamna Secretar, dacă vi s-a răspuns de către 
prefectură dumneavoastră ați scris în mail-ul de la ora... stați ca să spun exact 23:30. Solicităm 
instituției Prefectului să se pronunțe cu privire la forma de reexaminare prin modificare a Hotărârii 
nr. 32 din 28/03/2023 având în vedere terminologia folosită în adresa numărul AGG 6561/P/ 
21/04/2023 prin care ne solicităm să procedăm la reexaminare a Hotărârii Consiliul Local nr. 32. Vi 
s-a răspuns în scris de către Prefectură, de către Instituția Prefectului? Vi s-a răspuns în scris la 
această solicitare a dumneavoastră?  
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Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan-Secretar General al Sectorului 1: Adresele sunt acestea, 
dacă vă referiți strict la solicitarea...  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: La mailul dumneavoastră  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan-Secretar General al Sectorului 1: Aceasta nu. Am avut o 
discuție cu doamna Prefect în solicitarea de a rezolva această problemă. Aceasta este soluția 
conferită și de către Instituția Prefectului în sensul modificării Hotărârii 32 pe norme de tehnică 
legislativă, respectiv pe legea 24/2000, în sensul modificării ei. Nu putem să facem o rectificare la 
acest moment, având în vedere art. 19 din legea 273/2006 prin Finanțele Publice Locale. Nu suntem 
pe temeiuri de modificare, rectificare pardon.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da, perfect, deci deocamdată haideți să așteptăm 
răspunsul în scris al instituției Prefectului. Deci, aseară a întrebat doamna Secretar. N-am auzit să-i 
răspundă în scris Instituția Prefectului. Așa cum e legal.  
Domnul Cristian-Adrian Tudose: Doamna președinte, doamna președinte, ne aflăm în epoca lui 
Caragiale, Agamiță Dandanache, să se reexamineze, primesc, dar să nu se schimbe nimic. Da! Este 
circul Armand la Sectorul 1, despre asta vorbim, sunt falsuri în acte publice. Este un buget trimis 
fără amendamentele votate de consiliu.  Pentru acest lucru, instituțiile abilitate trebuiau să sesizeze 
din oficiu. O spun public. Nu să ni se trimită a ”n”-a oară să votăm un buget pe care noi l-am votat 
și l-am amendat. Și așa, nu am avut suportul nici al directorilor, nici al aparatului pentru toate 
amendamentele pe care le-am făcut. Este o bătaie de joc de care ne-am săturat de 3 ani de zile de 
conducere a USR. Cât mai suportăm această bătaie de joc și absenteismul ofensator pentru toți, 
inclusiv pentru cetățenii Sectorului 1, al doamnei primar de la ședințele de consiliu? În condițiile în 
care m-am intersectat cu doamna pe scări, era foarte zâmbitoare, n-avea nici un fel de problemă, dar 
își ia banii în timpul ăsta. Noi nu am avut ședința ordinară de consiliu și e foarte posibil, eu nu am 
problema asta, dar e foarte posibil pentru alți colegi consilieri să nu poată să-și ia indemnizația de 
consiliu atât cât înseamnă ea 1000, față de 22.000 cât își ia doamna primar datorită faptului că n-a 
avut mult timp și competența să pună ședința ordinară așa cum prevede legea. Noi nu am avut 
ședința ordinară pentru luna aceasta.  
Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: O să ai vineri!  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Păi nu, și asta e.... 
Domnul Cristian-Adrian Tudose: Nu se poate convoca vineri, pentru că trebuie convocată cu 5 
zile înainte.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc mult și ăsta e tot un abuz prin faptul 
că ne trimite la 12:00 noaptea convocare pentru a 2-a zi când n-ai timp să verifici nimic și să citești 
ceva. Doamna Regalia vă rog scurt și haideți să trecem la vot.  
Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Acest lucru am vrut să-l spun și eu că nu este normal în 
miez de noapte să ne trimiteți o convocare. În primul rând, unii dintre noi suntem angajați. Și 
dimineață eu nu am avut timp să mă uit pe materiale, dar totuși înainte de ora 24:00 parcă eu știu că 
nu lucrează Primăria. Anul trecut, că am ținut șefii de departamente sau directorii din primărie, am 
fost certați, că i-am ținut în timpul Consiliului Local, că oamenii sunt în afara programului. Dar 
aseară la ora 23:33, cine a fost persoana care a lucrat în această instituție, care și a putut să ne 
trimită acea solicitare în care spunea ”reexaminare prin modificare”. Eu sunt un om de școală, 
termenul ăsta nu îl am ”Reexaminare prin modificare”, ” reexaminare, eventual și modificare” . Nu 
prin ” modificare”, doamnă.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Exact asta să ne explice baza legală. Vă rog, 
domnul Tudose.  
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Domnul Cristian-Adrian Tudose: Mai am două informări de făcut către cetățenii Sectorului 1 și 
respectiv către Consiliul Local. Datorită incompetenței de care a dat dovadă în ultimii 3 ani de zile 
administrația Armand, ne confruntăm cu o situație extrem de gravă la Școala 192, unde a intrat un 
individ, se pare că de origine străină. Nu vreau să intru mai mult în detalii. În interiorul școlii a 
agresat și a tâlhărit un elev și a mai bătut încă doi elevi. Este o situație care se datorează reducerii 
posturilor de pază. Reducere cerută insistent și făcută de primarul Armand și totodată fiind să aduc 
la atenția consilului că a fost ieri o discuție la Școala 178  privitoare la bazinele de înot, la care, 
culmea, s-a prezentat și din partea primăriei domnul city manager Tudor Roșca și pe această cale îi 
mulțumesc pentru prezență, am lămurit problema bazinelor de înot, în pofida scrisorilor de amor 
trimise către cetățeni inclusiv ieri, date de domnul Roșca, în care se dădea vina pe directorii școlilor 
și pe consiliile de administrație că nu vor deschidere a bazinelor pentru copii. Atenție pentru copii! 
Decizia unanim luată în prezența societății civile, a grupurilor civice, asociațiilor de părinți și a 
domnului Tudor Roșca, ca reprezentant al primarului este că bazinele vor păstra destinația de 
bazine didactice. Deci, din acest punct de vedere, Primăria în acest moment are toate pârghiile 
pentru obținerea avizelor de la DSP, respectiv de la ISU pentru punerea în funcțiune a bazinelor. O 
să primească, așa cum s-a discutat aseară, și o hotărâre din partea consiliului de administrație ale 
celor două școli prin care să fie practic lămurită această situație. Este răspunderea Primăriei să facă 
următorii pași. Așteptăm cu interes, fără multă încredere, din păcate, Mulțumesc.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc, domnul Ozata.  
Domnul Alev-Burhan Ozata: Păi eu voiam să vă zic să nu vă mai certați cu anunțatul târziu că și 
noi primim amendamentele pentru vot instant, nu le vedem cu 1 zi înainte.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumim domnul Ozata și mulțumim că ați și 
semnat acea hotărâre. Domnul Păiuși?  
Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Mulțumesc. Stimați colegi, doamna 
președinte, totuși avem această adresă a instituției Prefectului la penultimul paragraf, dați-mi voie 
30 de secunde, vă solicităm ca la proxima ședință a Consiliului Local al Sectorului 1 să procedați la 
reexaminarea hotărârii numărul 32, ținând cont, în text spune aici, de punctul de vedere al 
aparatului de specialitate cu privire la posibilitatea/ imposibilitatea implementării amendamentelor 
votate. Deci avem un răspuns care ne spune foarte clar ce trebuie să facem. Și păi eu v-am dat 
textual? Da, v-am v-am spus textual. Da, este proximă ședință, da, asta se întâmpla. Deci adresa 
este din data de 21 aprilie.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Pe care ne-ați transmis când?  
Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: A fost transmisă aseară.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Când, când, când ?  
Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Împreună cu convocatorul, dar 
rețineți, spune foarte clar ” vă solicităm ca la proxima ședință”. Deci aș vrea și vă rog să țineți cont 
de acest lucru.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: La proxima ședință o invităm pe doamna prefect 
aici în sală.  
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Dacă îmi permiteți, domnule 
viceprimar. Într-adevăr, înțeleg că avem pe surse, pentru că într-adevăr noi n-am primit oficial 
aceste adrese. Avem două adrese de la Prefectură către Consiliul Local, în proiectul la care faceți 
referire a fost transmisă o singură adresă. Există și o adresă adresată primarului în care scrie foarte 
clar vă solicităm să dispuneți aparatului de specialitate, în speță Direcției Economice, să sprijine 
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Secretarul general în vederea redactării hotărârii 32/2023 și comunicării către Prefect în forma 
adoptată de Consiliul Local Sector 1.  
Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Da doamna viceprimar, această 
adresă este... 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: V-ați  încurcat în adrese  domnul Păiuși! 
Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: La care fac referire?  
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: A modificat primarul cu sprijinul 
Direcției Economice și a Secretarului general la această adresă, această hotărâre și a retransmis-o 
prefectului?  
Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Este adresa nr. 6.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Nu ați răspuns la întrebare!  
Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Răspunsul este da.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Când?  
Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Păi, ceea ce aveți dumneavoastră pe 
ordinea de zi sau ați avut pentru dezbatere la ora 14:00 este conform cu solicitările Instituției 
Prefectului. Nu e nimic deosebit acolo.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Unde e hotărârea transmisă?  
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Noi am votat o dată. Consiliul Local s-
a exprimat o dată pe un proiect. Există un vot mai departe. Modul în care este redactată o hotărâre, 
ținând cont sau nu de voința Consiliului Local, nu mai are treabă cu Consiliul Local.  
Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Pentru că nu țineți cont de aparatul de 
specialitate și de punctul de... 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Aparatul de specialitate nu este peste 
autoritatea deliberativă acestei instituții.  
Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Păi și cum ați vrea să implementeze 
ceva ce nu poate fi implementat?  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Cum adică nu poate fi implementat?  
Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: De asta vă spune și adresa 
prefectului? Ați citit adresa prefectului ?  
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Adresa prefectului sune clar...  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Care dintre ele domnul  Păiuși?  
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Să fi implementate aceste 
amendamente.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Care dintre adresele de la prefectură că v-ați 
încurcat în adrese. Ați văzut că sunt 3 puncte de vedere diferite.  
Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Adresa este în fața mea. Cu ce să mă 
încurc?  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Păi citiți-le pe toate trei?  
Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Exact, vorbesc de adresa 6531... 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Păi o citiți doar pe cea care vă convine, 
domnul viceprimar, cu tot respectul. O citiți doar pe cea care vă convine!  
Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Păi nu, o citesc pe cea care o am și 
care a fost împreună cu proiectul de buget supus reexaminării.  
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Deci tăinuirea acestor informații, scuze doamnă, 
tăinuirea acestor informații care trebuiau transmise consilierilor din momentul transmiterii 
comunicării de către Prefectură a dus la acest blocaj.  
Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Aceasta este adresată Consiliu Local 
și doamnei președinte de ședință Daniela Popa.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Eu, nu am primit-o! Cum vreți să vă dovedesc că 
nu am primit-o?  
Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Este este pusă unde...  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dacă mi-o găsiți în mail, eu o mănânc, doamna 
Porumb. Vă rog domnul Dinu.  
Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: ... este imposibil dacă... eu, eu de 
unde știu de ea, eu de acolo am scos-o.  
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Domnule viceprimar, cred că suntem 
toți aici de acord că în momentul în care avem o hotărâre de Consiliu Local care ajunge la prefect 
sub o formă pe care  acest aparat de specialitate, împreună cu primarul și-o asumă prin semnături și 
când spun și-o asumă, sper că înțelege toată lumea ce înseamnă și o asumă. Mai departe nu ne mai 
putem întoarce la Consiliul Local care deja s-a exprimat, fără opinie clară a prefectului. Toate 
hotărârile de Consiliu local până în prezent. Pe toate aceste hotărâri, Prefectul s-a exprimat spunând 
clar și verificându-le sau nu de legalitate. V-am ascultat, imediat vă las să interveniți, să ne spună 
clar prefectul. Ce face cu această hotărâre pe care ați transmis-o?  
Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Exact asta vă spune în adresa asta.  
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Nu ne spune,  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Nu ne-a spus domnule Păiuși, fiți atent.  
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Ne-a spus doar că a găsit aspecte de 
nelegalitate. Rețineți, spune negru pe alb acest lucru o atacă în contencios.  
Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: De nelegalitate a cui?   
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Ce facem cu ea? Dacă nu e bună? Ok, 
o schimbăm, dar nu putem. Veniți acum cu o modificare pe o hotărâre față de care prefectul nu s-a 
exprimat dacă este legală sau nu, așa cum face pe toate hotărârile, de obicei .  
Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Doamna viceprimar avem un proiect 
supus astăzi pe ordinea de zi la ora 14:00 și la acest proiect este atașată această adresă a prefectului 
cu nr. 6561 /P din 21/04/2023 unde la penultimul paragraf exact asta spune.  
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: De acord față de care Secretarul 
general al Primăriei Sectorului 1 întreabă foarte clar prefectul ce înțelege prin reexaminare. Am 
primit un răspuns? Nu!  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Nu ați fost atent ?  
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Până ce prefectul nu trimite un răspuns 
clar, nu avem ce discuta pe acest subiect. Nu suntem părtași la ilegalitățile pe care le faceți în 
Primăria Sectorului 1.  
Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Ce ilegalități doamnă? Despre ce 
ilegalități, vorbiți!?  
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Despre ceea ce spune prefectul, negru 
pe alb. S-a transmis un document care nu întrunește prevederile legale și cuprinde aspecte de 
nelegalitate. Nu spun eu, spune Prefectul Municipiului București.  
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc, mulțumesc, închidem, domnul Dinu 
imediat, domnul Tudose și intrăm la vot vă rog.  
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Domnul Păiuși ați citit acolo un ultim paragraf de la 
Prefectură ceva referitor de o reexaminare! Păi, eu am...  
Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Domnul Dinu eu citesc cu totul 
altceva aici...  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Citiți ce vă convine, domnul Păiuși. Nu, nu, nu. 
Haideți să citim toate adresele. De ce nu ni le aduceți, acum? Tot ce ați primit, tot ce ați primit de la 
Prefectură, vă rog să ni-le aduceți aici. Noi avem informarea, așa ne-au spus de la prefectură că au 
trimis trei adrese. Unde sunt cele trei adrese? V-am spus de la început? Noi așteptăm răspunsul în 
scris al Instituției Prefectului la întrebarea doamnei Secretar General. Da, doamna Secretar a 
întrebat aseară ce înseamnă reexaminare? A răspuns?  
Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Eu nu vad nicio reexaminare.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Domnule Dinu, mai sunteți conectat vă rog. 
Domnule Dinu?  
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Da, așa mulțumesc dacă mă... Mă auziți?  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da vă rog!? Iarăși s-a oprit. Foarte bine, da 
domnul Tudose. Și haideți să trecem la vot.  
Domnul Cristian-Adrian Tudose: O ultimă informare și pentru cetățenii Sectorului 1 și pentru 
colegii consilieri care încă nu au primit acest document, este depus astăzi de către CET Grivița. 
Este ultima realizare a incompetenței administrației Armand. Este vorba de intrarea în insolvență a 
CET Grivița în urma tuturor demersurilor făcute de noi de peste un an și jumătate pentru a salva 
acest obiectiv și a refuzului făcut permanent de către doamna primar și aparatul de specialitate de a 
pune la vot hotărârile, de a de a pune în aplicare hotărârile de consiliu votate. Suntem anunțați de 
către directorul general că se află în posibilitate să intre în insolvență. Deci da.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc.  
Domnul Cristian-Adrian Tudose: Da,  diferența este că dumneavoastră stați pe 700 de milioane 
pe care n-ați fost capabili să-i gestionați, iar CET-ul așteaptă să finalizeze o investiție începută din 
mandatul trecut. E o mare diferență.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă mulțumesc domnul Dinu și trecem la vot.  
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Da, perfect văd că domnul Păiuși a spus mai devreme, 
a citat un paragraf din comunicarea care solicită Consiliului Local să reexamineze o hotărâre de 
consiliu local. Păi, noi solicităm Secretarului general să trimită o întrebare către Prefectură să ne 
spună și nouă conform (neinteligibil), să ceară consiliului local să reexamineze un proiect hotărâre 
de consiliu local.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Stați că vă răspunde doamna Mirona-Giorgiana 
Mureșan. Ia, stai să v-auzim, i-am dat cuvântul. Sistemul merge foarte greu.  
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Deci, deci lăsați-mă să pun întrebarea ca să fie foarte 
clar. Deci noi nu înțelegem care este baza legală prin care....  
Doamna Mirona-Giorgiana Mureșan-Secretar General al Sectorului 1: Am înțeles întrebarea 
dumneavoastră și vă pot răspunde. Reexaminarea în această situație este reexaminare grațioasă, în 
sensul că se vine cu un proiect de modificare a proiectului inițial. Asta înseamnă procedura 
prealabilă pe care ne-a făcut-o instituția Prefectului. Este în sensul unei reexaminări grațioase, ar fi 
care se subsumează, dacă poate fi contencioasă. A 2-a variantă a reexaminării este cea 
contencioasă, care se subsumează normelor de tehnică legislativă, în sensul că se aplică dispozițiile 
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Legi 24/2000 privind normele de tehnică legislativă. Deci reexaminarea poate să implice 
modificare, completarea hotărârii, abrogarea hotărârii. Dacă conținutul ei se modifică într-o 
proporție mai mare de 50% cu adoptarea unei noi hotărâri. Ei, noi suntem acum într-o situație de 
modificare a unei hotărâri în sensul punerii ei în acord cu toate amendamentele care au fost votate, 
dar care sunt imposibil de implementat în buget. Am avut o discuție cu doamna prefect atât pe 
parcursul zilei de ieri, cât și pe parcursul zilei de astăzi și am convenit cu dânsa că aceasta este 
soluția legală oferită de către instituția prefectului. Dacă nu avem încredere nici în soluția oferită de 
către prefectul Municipiului București, atunci nu știu în cine am mai putea avea încredere în acest 
moment.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da, vă mulțumesc. Toate astea se consemnează în 
procesul-verbal și vor fi folosite. Domnul Tudose, domnul Dinu să știți că nu vă auzim.  
Domnul Cristian-Adrian Tudose: Citesc din același document... 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: O clipă, domnul Tudose, domnul Dinu. Acum 
domnul Tudose.  
Domnul Cristian-Adrian Tudose: Citesc din documentul care a fost trimis doamnei primar de 
către Prefectură, din analiza documentului intitulat Hotărârea numărul 32 din 28/03/2023 a 
Consiliului Local numărul 1 transmisă Prefectului Municipiului București de către primarul 
Sectorului 1, prin a dresa A/727/07.04.2023 înregistrată la Instituția prefectului, sar peste toate 
înregistările și mă duc acolo unde e esenta. Rezultă că nu toate amendamentele aprobate de 
Consiliul Local și deci obligatorii, atât pentru organul emitent Consiliul Local, cât și pentru cei 
însărcinați cu redactarea hotărârii, Secretarul general al Sectorului 1 și compartimentele de 
specialitate, au fost introduse în corpul hotărârii. Ce este de neînțeles în această o fertă? Deci este 
negru pe alb,sa tr anmis un fals la prefectură fără să introduceți amendamente le votate de consiliu. 
Asta scrie prefectul. Asta citesc din ... 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ok, până se mai clarifică dumnealor și până ne 
parvin și nouă răspunsurile precturii .... 
Domnul Cristian-Adrian Tudose: Și tot o dată cerem de la directorul economic să ne vină cu 
amendamentele care sunt inacceptabile. Să ne dea exemple de amendamente inacceptabile, să ne 
motiveze...  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da, corect să vedem dacă executivul poate fi 
deasupra deliberativului, mai ales când Consiliul Local a votat o oportunitate!? Mulțumesc, trecem 
la vot. Mai avea cineva ceva? Trecem la vot. 
Proiectul nr. 1 de pe ordinea de zi „ privind aprobarea participării Sectorului 1 al Municipiului 

București la programul privind casarea utovehiculelor uzate”  
O să dau drumul la vot. Nu puteam să nu remarc această tegiversare a acestui proiect, care mai mult 
ca sigur va duce la repetarea eșecului privind participare a Sectorului 1 la programul de 
modernizare a stațiilor STB prin amplasarea de planouri de informare. Ați observat că se 
lamentează din nou că n-au fost informați la timp, deși ghidul i-a apărut din octombrie 2023. Din 
câte știu, sunt primării în București care au aprobat această hotărâre de aproape o lună de zile. La 
Sectorul 1, e  în în ultima clipă așa, cu proiecte făcute pe genunchi, am observat numai greșeli.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: De ortografie și de exprimare. Cea mai simplă era 
începând cu ora 10.00. E ceva inadmisibil să trimiți așa ceva. Mie mi-ar fi rușine. Păi de ce, n-am 
oprit!? Păi eu n-am făcut nimic. Supun aprobării. Sunt probleme tehnice, nu am ce să fac.  
„Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Sectorului 1 al Municipiului București la 

programul privind casarea utovehiculelor uzate”.  
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Domnul Cristian-Adrian Tudose: Deci insistăm să vină directorul economic și să ne pregătească 
și răspunsul. Dacă tot este atât de urgentă problema cu bugetul, să vină în fața noastră să ne prezinte 
care sunt amendamentele cu probleme, din ce cauză? A fost mai devreme înseamnă că poate să vină 
dacă tot se lucrează peste program și noi suntem peste program, dar nu mai contează. Dacă tot ați 
ținut aparatul până la 12 noaptea, poate să vină directorul economic să ne dea și nouă exemple clare 
cu toate amendamentele care sunt inacceptabile sau inaplicabile.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Încă o dată nu e pe ordinea de zi și voiam doar să 
completez și eu procedura asta grațioasă. Da, din care face parte și recursul și este doar atributul 
instanțelor de judecată. Vă mulțumim pentru grație. Vot vă rog. 27 de voturi pentru proiectul a fost 
aprobat în unanimitate.  
 

Hotărârea privind aprobarea participării Sectorului 1 al Municipiului București la programul 

privind casarea utovehiculelor uzate a fost aprobată cu unanimitate, 27 de voturi pentru  

-27 consilieri locali prezenți 

 
Trecem la Proiectul nr. 2 ” Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local 

nr. 198 din 19.12.2022 privind aprobarea documentației tehnico-economice a obiectivului de 

investiții proiectarea, montarea, punerea în funcțiune a 700 de stații de încărcare în Sectorul 1 al 

Municipiului București în vederea depunerii cererilor de finanțare 
Vă rog încetați orice discuție. Domnul Director trebuie să meargă acolo unde e locul. Mulțumesc. O 
să vă adresăm noi întrebări. Aici, la masa, stau doar aleșii locali, sper că ați înțeles cu toții acest 
lucru. Vă rog să votați  Nu puteti vota? Reluăm, restart. Puteți vota acum? Domnul Ciungu domnul 
Podaru, domnul Dinu. 26 de voturi pentru. 
 

Hotărârea privind modificarea Hotarârii Consiliului local sector 1 nr. 198/19.12.2022 privind 

aprobarea documentației tehnico-economici ai obiectivului de investiții ”Proiectarea, montarea 

și punerea în funcțiune a 700 de stații de reîncărcare în Sectorul 1 al Municipiului București” în 

vederea depunerii cererii de finanțare prin A.F.M. – Programul privind dezvoltarea 

infrastructurii de reîncărcare pentru vehicule electrice și/sau hibrid plug-in în localități, prin 

instalarea de stații de reîncărare cu putere normală -sesiune 14.11.2022 – 23.12.2022/epuizarea 

bugetului a fost aprobată cu unanimitate, 26 de voturi pentru - 27 consilieri locali prezenți 

 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Abținere. Proiectul a fost votat, mulțumesc, 
trecem la următorul. 
”Proiect privind alegerea președintelui de ședință pentru o perioadă de 3 luni”  
Vă rog să faceți propunerile propuneri. Domnul Tudose, vă rog.  
Domnul Cristian-Adrian Tudose: Grupul consilierilor PSD o propune pe doamna Daniela Popa.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Domnul Păiuși.  
Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Grupul Consilierul USR-PLUS îl 
propune pe domnul Laurențiu Drăgușin.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc, mai are cineva propuneri, doamna 
Porumb.  
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Grupul PNL nu are nicio propunere. 
Mulțumim.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc grupul PMP.  
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Domnul Marian-Aurelian Bârgău (online): Grupul PMP nu are nicio propunere. Mulțumim.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă supun votului propunerea grupului PSD. 
Daniela Popa, vă rog să votați prima propunere Daniela Popa. Doamna Grigorescu, domnul Bârgău, 
domnul Dinu, domnul Drăgușin. Vă rog să votați. Doamna Grigorescu, vă rog să votați. Doamna 
Grigorescu nu apare și nici domnul Bârgău o să opresc votul. Nu sunt conectați în acest moment. 
Avem 15 voturi pentru, 7 abțineri, 3 împotrivă.  
 

Rezultat vot propunere Președinte ședință doamna Daniela Popa 

15 voturi pentru, 7 abțineri, 3 împotrivă - 25 consilieri locali prezenți 

 

Supun votului a II-a propunere domnul Laurențiu Drăgușin, vot pentru domnul Laurențiu Drăgușin, 
vă rog să votați, mie nu-mi apar că fiind conectați domnul Bârgău și doamna Grigorescu așa este, 
da. O să opresc vot.  
 

Rezultat vot propunere Președinte ședință domnul Laurențiu Drăgușin 

9 voturi pentru, 4 abțineri, 12 împotrivă -25 consilieri locali prezenți 

 

Deci o să supun acum aprobării și proiectul în integralitate. Daniela Popa încă trei luni vă 
mulțumesc. Mulțumesc, șocant nu-i așa!? Da, da, da, proiect de pe ordinea de zi. Da, să rămână 
domnul director, că imediat îi adresăm întrebări. Proiect în integralitate, proiect în integralitate. 
Domnul Ciungu, domnul Dinu. 17 voturi pentru, 4 abțineri, 3 împotrivă. Proiectul a fost aprobat. 
Vă mulțumesc. 

 
Hotărârea privind alegerea președintelui de ședință în persoana  

doamnei  Daniela Popa pentru o perioadă de 3 luni  

a fost aprobată cu 17 voturi pentru, 4 abțineri, 3 împotrivă - 24 consilieri locali prezenți 

 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc, acum întrebările pentru domnul 
director economic domnul Tudose, domnul director ce amendamente sunt inaplicabile? Să solicitați 
cuvântul vă rog, mulțumesc.  
Domnul Petre Marius - Director Economic: Se poate da.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da, vă rog.  
Domnul Petre Marius - Director Economic: Chiar primul amendament. Primul aliniat, în care 
spunem că se diminuează cheltuielile de funcționare cu suma de 16 milioane. Asta ar rezulta un 
buget de 3 milioane, pentru ca pentru capitolul 51, în condițiile în care bilanțul anului anterior, 
2022, la 31 decembrie avem angajamente legale de plătit de 4,7 milioane. Asta înseamnă că, chiar 
dacă nu s-ar face absolut nicio plată în 2023 ar trebui să avem un buget de minim 4,7 milioane, în 
2023 ar trebui să avem un buget de minim 4,78 milioane de lei de lei.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Am înțeles, dar știți că se pot face rectificări 
bugetare.  
Domnul Petre Marius - Director Economic: Păi asta înseamnă?  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Adică dumneavoastră în acest moment nu puteți 
funcționa.  
Domnul Dan-Niculae Podaru: Să avem un buget inițial de 3 milioane versus angajamente de 4,7 
nu se poate încărca la Ministerul de Finanțe. Și în momentul ăsta e un blocaj.  
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Domnul Chirvasă.  
Domnul Viorel-Daniel Chirvasă: Recunosc că am vorbit pe hol cu domnul Păiuși și mi-a spus că 
primăria intră în faliment. Este adevărat. La microfon, răspundeți domnul Păiuși, răspundeți la 
microfon.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Microfon ca să se înregistreze totul. Vă rog 
răspundeți la microfon.  
Domnul Viorel-Daniel Chirvasă: Ați spus că da, da. O primărie nu este o societate. O societate 
intră în faliment. Dumneavoastră ați lucrat la o companie de turism. O primărie n-are cum să intre 
în faliment. Poate să intre în capacitate de plată și facem rectificări și vă dăm bani. Numai o 
societate poate să intre în faliment. Deci nu mai veniți. Păi nu de sematică, da, bine domnul... veniți 
cu rectificări bugetare și noi vom le vom vota bine, bine, domnul Păiuși, am înțeles.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Domnul Păiuși nu răspunde la nicio întrebare. 
Deci amendamente inaplicabile da, atenție da. Inaplicabile. Ok, sunt mai puține astea de ieri decât 
cele de pe data de șapte? Că sunt două hotărâri transmise, domnul director, mă iertați!? Deci e 
hotărâre transmisă către prefect pe data de 7 și una, înțeleg că ieri pe data de 25?  
Domnul Petre Marius - Director Economic: Da în primă fază sau....  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: În primă fază câte amendamente inacceptabile au 
fost și câte sunt acum?  
Domnul Petre Marius - Director Economic: 16 și 10 au fost implementate în primă fază.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Deci 16 cu 10. Și acum?  
Domnul Petre Marius - Director Economic: După corespondența cu doamna prefect a spus că se 
pot și implementa parțial unele amendamente, în sensul în care toate studiile sau toate obiectivele 
de investiții care sunt nominalizate în amendamente s-au trecut în a II-a fază doar studiile urmând 
ca execuția și proiectarea să fie trecute în lista de investiții după aprobarea de către Consiliu a 
indicatorilor cum spune legea.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc. Deci câte sunt în acest moment?  
Domnul Petre Marius - Director Economic: Sunt 10 în totalitate și restul parțial implementate de 
Direcția Investiții. Că majoritatea sunt pentru obiective de investiții.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Deci pe data de 7 aprilie au fost 16.  
Domnul Petre Marius - Director Economic: Da în sensul că dacă era o... 
Domnul Laurențiu Drăgușin: Implementate și acum ați ajuns la 10 da? E corect?  
Domnul Petre Marius - Director Economic: Nu. 10 au fost implementate de prima oară....  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ok!  
Domnul Petre Marius - Director Economic: Și acum tot alea au rămas, doar de că că din alea 16 
care nu au fost implementate inițial, că sunt mai multe puncte ale amendamentului s-au mai 
implementat parțial. Punctual o să vă arăt ce anume din din ele.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Câte ?  
Domnul Petre Marius - Director Economic: Majoritatea sunt parțial implementate adică unde 
unde avem studii și lucrări sau au rămas doar studiile și lucrările să fie prinse în lista de investiții 
după după finalizarea a indicatorilor.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog dați-mi exemplele, citiți-le pe toate.  
Domnul Petre Marius - Director Economic: Imediat.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Deci la început pe data de șapte nu s-a putut. 
Acum se pot implementa.  
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Domnul Petre Marius - Director Economic: A fost. Ideea e că dacă nu se poate implementa puțin 
dintr-un amendament nu se implementează deloc. După corespondența cu prefectura.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Am înțeles. Da, vă rog dați exemple.  
Domnul Petre Marius - Director Economic: La construirea de creșe și grădinițe. Suma de 19 
milioane în cadrul amendamentului numărul 13. Da, neavând locație sau nimic pentru această 
construire de crește și grădinițe s-a trecut doar studiu.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Puteți să vorbiți la microfon domnul Păiuși! Nu-
mi țipați mie-n urechi!  
Domnul Petre Marius - Director Economic: Apoi....  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Nu știu nimic!  
Domnul Petre Marius - Director Economic: Amendamentul numărul 17 cu parcările subterane la 
fel, inițial nu era implementat deloc, dar acum s-a implementat, e la ADP, 3 milioane și 100 pentru 
studii de fezabilitate parcări subterane, urmând ca cealaltă parte a amendamentului proiectare și 
execuție să fie introduse listele de investiții după aprobarea indicatorului de către Consiliu, cum 
spune legea 273 articol 45. La amendamentul numărul 18 s-au implementat SF-urile care sunt 
trecute în în amendament, nu și execuția investiției. La fel amendamentul numărul 20 studiul de 
fezabilitate Drumul Moldovei, respectiv modernizare Drumul Vadu Moldovei. S-a implementat 
doar studiu și toate merg în linia asta.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mai puteți enumera.  
Domnul Petre Marius - Director Economic: Amendament 23 referitor la... sunt enumerate SF-
urile și reabilitarea. SF Amenajare Hub cultural la Piața Amzei, respectiv amenajare cultural la 
Piața Amzei. Aceste sume de la amenajare ar trebui să rezulte din SF-uri, nu. Cel cu bisericile este 
implementat cu 30 de milioane.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da, a trimis în scris?  
Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Poftim?  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Scuzați-mă.  
Domnul Petre Marius - Director Economic: Cele cu asistența socială care în primă fază aveau 
ceva probleme la amendamente sau s-au inclus după. Acum, ieri!  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog. Vă rog.  
Domnul Petre Marius - Director Economic: Și mai e unul care nu poate fi implementat se 
diminuează la capitolul la 67 cultură cu suma de 13 milioane. Anul trecut a fost semnat în 
decembrie un un contract cu Teatru Bazilescu. Dacă nu mă înșel, această diminuare ar însemna să 
să anuleze acel angajament și nu e posibil. Mai este un obiectiv de investiții privind învățământul 
cu cele 11 unități de învățământ la fel. Contractul a fost semnat în decembrie contractul numărul 
281 pe 23/12/2022, 4 milioane și în jur de 4 milioane suma contractului. Amendamentul numărul 
15 ar însemna să demonteze acest contract, ceea ce nu e posibil. La fel.  
Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Să discutăm bugetul.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: N-a venit nimeni.  
Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: De la departamente. Nu. Ne aducem aminte domnul 
Nicolaescu că acum 1 an și acum 2 ani din partea primăriei au veni pe canalul de comunicare, deci 
pe mail, am fost invitați la discutarea bugetului pentru școli. Aduceți-vă aminte din partea 
dumneavoastră e adevărat, am fost cu Luminița, cu Iulia Luminița. Luminița, îi spun eu. Deci anul 
ăsta nu ne-a mai chemat nimeni. Nu asta vorbesc. Nu acolo. Aici am avut anul trecut cu domnul aici 
am avut discuție pe buget. E adevărat? Nu. Pe mine nu m-a chemat anul trecut. De ce m-a chemat 
anul ăsta? Nu veneam pentru școli?  
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da, da, da, corect.  
Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Nu, nu.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Corect. Așa  este, anul trecut ne-a invitat aici.  
Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Ne-a invitat o doamna...  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: A venit domnul director. Da, dar dânsul nu avea 
cum să ne prezinte note de fundamentare de la celelalte departamente și subordonate. A venit 
doamna... Iertați-mă, nu i-am reținut numele. doamna director general de la administrativ, Cristina  
Petrache, care nu ne-a răspuns niciodată, la nimic. N-a știut nici să ne spună câte proiecte are în 
lucru. Deci, despre ce vorbim? Din păcate, domnul Păiuși, pentru dumneavoastră noi avem 
memorie foarte bună. Mai aveți întrebări pentru domnul director?  
Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Am și eu o  întrebare, e generică.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Acum e tardiv, proiectul s-a transmis la 
Prefectură.  
Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: De când sunt, nu numai de când sunt consilier, 
dintotdeauna aveam și o întrebare de ce unele școli primesc bani mai multi și altele mai puțin? De 
ce unele școli perioada ianuarie-martie s-au descurcat cu facturile și altele au primit mai puțini 
bani? Tot am vrut să întreb da, acum eu întreb că sunteți și dumneavoastră și noi cu cărțile pe masă 
și suntem aici pentru interesul cetățenilor. Deci unele școli au avut bani să-și plătească toate 
facturile.  
Domnul Petre Marius - Director Economic: Eu eu din câte știu, toate cererile de deschidere.  
Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Și această întrebare nu vă pun eu. Mi-a fost  adresată mie și 
dacă mi-a fost adresată și n-am știut să răspund. Acum eu întreb uitați-vă și dumneavoastră.  
Domnul Petre Marius - Director Economic: Trebuie să fie o neînțelegere, pentru că toate 
solicitările de deschideri de credite pentru fiecare școală au fost puse în practică. Adică tot ce ne-au 
transmis le-am deschis ca și bani, până acum și anul trecut și anul ăsta.  
Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Eu știu că în luna iunie am venit la dumneavoastră, vorbesc 
de bugetul de anul trecut și v-am întrebat ce se întâmplă cu Caragiale, de ce la Caragiale curge apa.  
Domnul Petre Marius - Director Economic : Astea nu-s probleme de plati.  
Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Și mi-ați arătat că în conformitate cu bugetul de anul trecut 
ei aveau alocați niște bani destul de multișori, care bani până la 31 decembrie n-au fost folosiți. 
Cred că Caragiale nici n-a știut că-i are acordați pentru reparații. Deci trebuie să dăm drumul la 
buget, domnul Păiuși o să dăm drumul la buget. Eu încă o dată vă spun noi discutăm aici cu oameni 
specializați în educație, nu cu ingineri,  nu cu economiști, nu cu tehnicieni. Și eu vă rog frumos, ar 
trebui din partea noastră, a primăriei, că vrem, nu vrem, suntem împreună, vreți nu vreți, suntem 
aici și noi ar trebui să înștiințăm unitățile de învățământ și să-i ajutăm. Domnul Păiuși eu vă spun 
acest lucru. Ați fost solicitat să ajutați acum 2 săptămâni olimpiada de fizică și vreau să vă spun că 
apa acolo nici în ziua de azi n-a ajuns și acum 2 săptămâni a fost concursul și a acum 2 săptămâni în 
Tudor Vianu au fost elevi.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc, doamna Regalia.  
Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Deci eu vă rog să fim alături și de școală și de cetățeni 
măcar anul ăsta cât mai suntem aici.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ca întotdeauna. Mulțumesc declar ședința 
închisă.  
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SECRETARUL GENERAL  
AL SECTORULUI 1, 

Mirona Giorgiana MUREȘAN 
 

Întocmit,  
Consilier superior  

Alexandru OANCEA 
 

Președinte de sedință 
Daniela POPA 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Și nu, nu încă nu 192  a fost un caz săptămâna trecută. 
Luați aminte că acest lucru se poate întâmpla în fiecare unitate de învățământ și ne vom trezi că vor 
intra și vor tâlhări copiii. Nu e normal. Mulțumesc.  
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


